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Generalforsamlingen den 27. september 2011. 

I alt 71 medlemmer deltog i den årlige generalforsamling den 27. september. Generalforsamlingen blev 

præget af mange indlæg og god stemning. Resultaterne af afstemningerne om de enkelte emner var 

entydige, så den nye bestyrelse gik derfra med nogle klare tilkendegivelser i forhold til, hvad medlemmerne 

ønsker, der skal arbejdes for i den kommende periode.    

På generalforsamlingen fratrådte både formand Ole V. Andersen og næstformand Julie Begtorp. Henrik 

Larsen fratrådte samtidig som suppleant. Det betød, at der blev valgt to nye medlemmer til bestyrelsen: 

Peter Mandrup Jensen, 10-3 og Patrick Kuklinski, 1- 3. Anne Kofoed, 9-2 blev genvalgt til bestyrelsen. Som 

ny suppleant blev valgt Nina Allin Jensen 17-4. Bestyrelsesmedlemmerne Kim Hermansen, 13-3 og Bente 

Juhlin, 22-6 var ikke på valg.  

Første bestyrelsesmøde, konstituering og målsætning. 

Den nye bestyrelse mødtes første gang tirsdag den 4. oktober, præcis en uge efter 

generalforsamlingen. 

Alle medbragte ideer til, hvad der skulle arbejdes med og prioriteres, men først skulle bestyrelsen 

konstitueres. 

Resultatet blev: Formand : Anne Kofoed, 9-2, e-mail: anne.kofoed@hotmail.com. Næstformand: 

Patrick Kuklinski, 1-3, e-mail:  kuklinski@email.dk, kasserer: Bente Juhlin, 22-6, e-mail: 

bentejuhlin@gmail.com, sekretær: Peter Mandrup Jensen, 10-3, e-mail: pmj@regionh.dk, 

hjemmeside: Kim Hermansen, 13.3, e-mail: kim.hermansen@postcybercity.dk . Suppleanter: Nina 

Allin Jensen, 17-4, e-mail: jensen@allin.dk  og Jakob Rousøe, 13-7, e-mail: jakob@rousoee.dk . 

Suppleanterne deltager i bestyrelsens arbejde. Jakob Rousøe blev udpeget som bestyrelsens 

repræsentant i garageforeningens bestyrelse. 
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Bestyrelsen lægger vægt på åbenhed og dialog og på inddragelse af så mange medlemmer som 

muligt i arbejdet med at fastholde og udvikle Nivåvænge som et attraktivt sted at bo. En 

konsekvens heraf er, at bestyrelsesmedlemmernes e-mail-adresser står ovenfor og vil blive lagt på 

hjemmesiden. Alle er selvfølgelig fortsat meget velkomne til at kontakte varmemester Frank 

Rygaard 11-4, telefon: 22723327, e-mail: frankrygaard@gmail.com.    

Arbejdsopgaver - her og nu. 

Et af de helt store emner på generalforsamlingen var konsekvenser af den nye postlov, der træder 

i kraft 1.1.2012, og hvor Post Danmark har meddelt, at der skal opsættes postkasser i Nivåvænge. 

Post Danmark har afgjort, at der enten kan opsættes postkasser udfor hvert enkelt hus eller på et 

centralt sted i bebyggelsen.  

Generalforsamlingen var meget utilfreds med den afgørelse og besluttede, at bestyrelsen skulle 

fortsætte arbejdet for at undgå opsættelse af op til 137 postkasser.  

Bestyrelsen har indtil nu taget følgende initiativer:  

1) Post Danmarks afgørelse er anket til Trafikstyrelsen, som er den overordnede myndighed 

for Post Danmark. Målet med anken er dobbelt: Fristen for opsættelse af postkasser 

(1.1.2012) skal udsættes, og så skal Post Danmarks afgørelse omgøres, idet bestyrelsen er 

af den opfattelse, at Nivåvænges nuværende brevindkast opfylder Postlovens krav.   

2) Post Danmarks afgørelse er indbragt for Fredensborg Kommune, som dermed er blevet 

part i sagen i forhold til både Post Danmark og Trafikstyrelsen. Det er bestyrelsens indtryk, 

at der i kommunen er opbakning til utilfredsheden med, at Nivåvænge skal ”plastres til” 

med postkasser, og at man derfor vil handle med det mål at få ændret afgørelsen.  

 Det er bestyrelsen håb, at der på den ekstraordinære generalforsamling torsdag den 10. 

november 2011 foreligger (et positivt) resultat, så det ikke bliver nødvendigt at tage stilling til de 

tilbud på postkasser, som ellers inden da vil blive indhentet. 

Nedbringelse af udgifter til administration. 

Bestyrelsen har sat sig for at få nedbragt bebyggelsens udgifter til administration. Det er grunden 

til, at det bliver et af punkterne på dagsordenen til den ekstraordinære generalforsamling. 

Fællesspisning   

Der erindres om, at den sidste af de tidlige fællesspisninger i år finder sted fredag den 28. oktober 

kl. 17.30 

Redaktion: Anne Kofoed, 9-2 


